
2009RGW142 
 

Provinciale Staten van Utrecht, 
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Drs. H. Schoen. 
 
Geachte Heer/Mevrouw, 
 
Hierbij wil ik aangeven dat het idee om en nieuwe weg aan te leggen langst de Wulperhorst, mij een 
bijzonder slecht idee lijkt. 
Het gebied van de Wulperhorst is juist nu nog een stuk afgelegen, vrij wilde natuur, ongerept. Al hoor 
je daar de auto’s en de trein, 
tocht is het goede natuur, met vele planten en dieren. 
Daarnaast trekt de aanleg van neiuwe wegen altijd nieuw verkeer aan, zorgt ervoor dat er weer meer 
auto’s gaan rijden. 
De nieuwe weg raakt dan weer  verstopt, en wordt dan weer verbreed, of er wordt alweer een nieuwe 
weg aan gelegd  
om de oude te ontlasten, met als gevolg, als maar weer meer verkeer. 
Een van de consequenties van de nieuwe weg zou weer zijn dat de golfbaan verplaatst moet worden, 
het verdere landelijke gebied in.  
Zo wordt alles tussen Zeist en Bunnik weer door steeds meer mensen doorkruist, zijn er weer paden 
nodig en moeten we weer machines rijden om de zaak te onderhouden. 
Aan alle kanten dus een slecht idee om deze nieuwe weg aan te leggen. 
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